
 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice, z.s. 

2.3.2015 
 
Schůze zahájena v 17:01 hod. 
 

1) Prezence 
a) Přítomni : Vlk, Vrána, Mgr.Gracík, Richter, Koch, Ing.Šampalík, Ing.Mareš 

Mgr.Stejskal, Feismantl, Košta, Ing.Procházka  
b) Omluveni : Ing.Šampalík 

 
2) Seznámení s programem schůze 
 
3) Odeslaná pošta 
a) Obec Pracejovice – žádost o pronájem koupaliště Makarov. 
b) JčKÚ – žádost o poskytnutí Grantu na podporu zarybnění. 

 
4) Došlá pošta 
a) Fa Milisterfer – 16430,- Kč za pořízení křovinořezu, Fa Salvete – 5973,- Kč za dopravu, 

Fa Pražské rybářství s.r.o. – 4673,- Kč za dovybavení lovců 
b) Katastrální úřad – informace o vyznačení plomby, následně i vyrozumnění o provedeném 

vkladu – prodej rybníku ve Smiradicích 
c) Povodí Vltavy – oznámení prací „Otava – obnovení průtočného profilu“ v období březen 

2015 až  listopad 2015 
d) KÚ Č.B., MÚ Strakonice – oznámení o konání ověřovacího testu znalostí pro získání 

prvního rybářského lístku 
e) ČRS JčÚS Č.B. – objednávka a pozvánka na seminář hospodářů, 3. Března 2015 v učebně 

MO od 16 hod. 
f) OÚ Pracejovice – zamítavé stanovisko k žádosti o pronájem koupaliště Makarov z důvodu 

rekonstrukce v letošním roce. O pronájem lze opětovně požádat v příštím roce. 
g) Eon – Fa, vyúčtování, spotřeby elektřiny za rok 2014 – přeplatek 6200,- Kč. 
h) Krajské ředitelství policie Jč. kraje – 4x objednávka jihočeská MP k lovu ryb na rok 2015. 

 
5) Usnesení 
a) Projednány a schváleny odměny za práci ve prospěch organizace, úklid kanceláře, mzda 

zaměstnance za měsíc únor 2015. 
b) Ověřovací test znalostí pro získání prvního rybářského lístku pro děti proběhne ve dvou 

termínech 25.3. 2015 a 6.5. 2015 v obou případech od 16 hod. v kanceláři MO. Dospělí 
21.3. 2015 od 9 hod. v kanceláři MO, viz. minulý zápis. Psací potřeby sebou. 

c) Dětské rybářské závody budou uspořádány v sobotu 8.5. 2015 na rybníce Střela I. Propozice 
připraví Mgr. Gracík.  

d) p.Vlk v zastoupení nepřítomného hospodáře Ing. Šampalíka informoval výbor o průběhu 
prací na rybochovných zařízeních a údržbě majetku MO, projednán rozvrh jarních výlovů.  

e) Výbor se seznámil s úpravou pravidel a povinností pro výkon RS které minule nepřítomný 
p.Vojáček dodatečně doručil elektronickou poštou. 

f) Výbor se zabýval přípravou výroční schůze. Projednáno: 
� Návrh programu VČS. 
� Návrh odměn členům dlouhodobě pracujícím ve prospěch, nebo reprezentujícím MO. 
� Návrh usnesení – úleva pracovní povinnosti pro mládež 16 – 18 let o polovinu. 
� Návrh usnesení – OTAVA 4 – zákaz brození již od 1.12. 
� Další organizační záležitosti 



 
6) Úkoly 
a) Návrh na vybavení multifunkční učebny – zajistí Mgr.Stejskal – v rozpracovanosti, probíhá 

výběr IT a zařízení, bude řešeno na výborové schůzi v dubnu či květnu. 
 

7) Příští schůze výboru    6.4. 2015 od 17:00 hod. v kanceláři. 
 
Schůze ukončena v 19:26 hod. 
  zapsal  Petr Vrána 
  schválil Martin Vlk 


